

Notulen OAR “Wind op Isselt”

Datum : 08-07-2025

Tijd : 19.30 – 21.45 uur

Locatie : Evangelische Hogeschool Drentsestraat 1 te Amersfoort

Aanwezig:

☐ Samen Energie Amersfoort	1/4 zetels (tot 20:02 uur)
☐ Ondernemers	0/3 zetels
☐ Recreatie	1/1 zetel
☐ Bewonersplatform	4/4 zetels
☐ Awest	0/1 zetel
☐ Platform Stop Windplan Isselt	0/2 zetels
☐ XR-Amersfoort	1/1 zetel
☐ Vereniging Vrij Polderland	0/1 zetel
☐ LTO Eemland	0/1 zetel
☐ Eemland300	1/1 zetel
☐ Dorpsbelangen Hoogland	0/1 zetel
☐ Projectleider Gemeente	1/1 zetel
☐ Renewable Energy Factory	2/2 zetel

Ondersteuning OAR:

- ☐ Voorzitter OAR
- ☐ Secretaris
- ☐ Begeleider Bewonersplatform
- ☐ Gemeente Amersfoort

Agendaleden

- ☐ NMU
- ☐ Natuurmonumenten
- ☐ Smit & Zoon
- ☐ Waterschap Vallei en Veluwe

1. Opening en welkom

De voorzitter opent de vergadering.

2. Mededelingen en ingekomen stukken

Voorzitter noemt de afwezigen zoals bovenstaand beschreven. Vanavond is de gemeentelijk projectleider aanwezig.

Het stuk <2_ Raadsinformatiebrief 2025-078 Vervolg Wind op Isselt > is bedoeld ter info en behoeft geen inhoudelijke behandeling tijdens deze bijeenkomst.

3. Vaststellen agenda

<3_ Concept Agenda OAR Wind op Isselt.... 250708>

De agenda wordt aangepast zodat SEA aanwezig kan zijn bij de besprekingen over Lokaal eigendom. Punt 4 en 5 worden gewisseld. Eerst de bespreking van de subgroepen waarna de effecten eventueel direct meegenomen kunnen worden in de planning.

4. Voortgang subgroepen o.b.v. ruwe versie convenant versie 0.2

Per subgroep graag een

Behandeling van de onderwerpen in het convenant

Status per onderwerp

Korte schets verdere verloop + effect planning

Doel is informeren van de OAR leden als geheel en uitwisseling van gedachten en eventueel uitgangspunten van de verschillende belangen.

<5_250627 Omgevingsconvenant_Wind_op_Isselt versie 0.2>

Lokaal Eigenaarschap

Subgroep geeft aan dat donderdag 10-07-'25 een vervolgoverleg gepland is. Onderstaande drietal punten worden dan besproken.

1. Afspraken met REF

Verwachting van de subgroep over het kunnen maken van afspraken over punten die nog openstaan is positief.

2. Gesprek met gemeente

Door het hoge bod van REF zijn de door pacht verkregen inkomsten hoog voor de gemeente. Subgroep heeft de wens dat een deel van deze inkomsten ten goede komt aan de directe omgeving van het windpark. Gemeente staat positief tegenover deze wens. De vragen hoe en hoeveel staan nog open. Subgroep geeft aan dat een dergelijk gesprek ook nog met Waterschap gevoerd moet worden.

3. Gesprek met coöperatie

Subgroep geeft aan dat de gesprekken met de coöperatie niet lopen zoals gewenst. Uitgangspunt van de subgroep is dat degenen die de meeste last van het windpark ervaren, het meeste profijt moeten hebben van de opbrengsten van het windpark. Hierover moet in gesprek worden gegaan met de coöperatie.

Verder wenst de subgroep opheldering over hoe de samenwerking tussen de coöperatie en de Windvogel in elkaar zit. In de ogen van de subgroep zou het niet zo kunnen zijn dat de Windvogel, een externe investeerder, een hele grote rol krijgt in de financiering van het windpark.

Subgroep geeft aan dat er nog over geen enkel punt overeenstemming is met de coöperatie, wat mogelijk leidt tot vertraging van het traject.

ACTIE Subgroep stelt voorzitter vrijdag 11-07-'25 op hoogte van uitkomsten van vervolgoverleg op donderdag 10-07-'25.

Samen Energie Amersfoort heeft de subgroep later dan gepland van antwoorden op hun vragen voorzien. Recreatie & bewoner ziet graag dat deze vertraging wordt teruggekoppeld aan het college, omdat het mogelijk gevolgen kan hebben voor de einddatum.

ACTIE Gemeente Amersfoort bevestigt dat dit intern gecommuniceerd zal worden.

Samen Energie Amersfoort verlaat de vergadering ivm een overleg van de coöperatie.

Ecologie

Waardenburg Ecology heeft de natuurtoets opgeleverd.

Hiervoor is een second opinion aangevraagd bij Altenburg & Wymenga. Daar zijn een aantal punten uitgekomen, waarop Waardenburg Ecology, voorafgaand aan een volgende meeting, schriftelijk zal reageren.

BP heeft een aantal punten/vragen gedeeld waarop REF schriftelijk zal reageren. **ACTIE** REF beantwoordt vragen BP.

BP stelt dat de ecologische onderzoeken zich beperken tot voornamelijk vogels en dat andersoortige fauna buiten beschouwing wordt gelaten. Antwoord hierop luidt dat er wel een ecologische scan gedaan is ter inventarisatie van welke flora en fauna er in het gebied rondom het windpark aanwezig is. Als het proces van de daadwerkelijke bouw/aanrijroutes etc. duidelijk is, kan er gekeken worden op welke flora en fauna dit effect gaat hebben.

REF geeft aan met PvdD in gesprek zijn over het aangenomen amendement. PvdD heeft daarin aangegeven dat het college nu aan zet is. Het college moet beoordelen of de maatregelen die in het amendement worden gesteld, geborgd worden in de projectuitvoering.

Gedeeld wordt dat NMU een tekstvoorstel doet voor het punt gebiedsbescherming en overige punten in het convenant. Dit tekstvoorstel is er nog niet. **ACTIE** Voorzitter neemt hierover contact op met NMU.

REF deelt dat er spoedig een update van de natuurtoets zal volgen en deelt dit vervolgens met subgroep. **ACTIE** REF deelt laatste versie natuurtoets met subgroep.

Het rapport dat Bureau Waardenburg opgeleverd heeft wordt beschouwd als onvoldoende door de OAR. **BESLUIT** De kwaliteit is dusdanig dat de subgroep niet verder kan met het maken van afspraken voor het onderwerp ecologie. Dit baart zorgen t.o.v. de deadline.

Externe Veiligheid

Subgroep geeft aan dat er veel inspanning vanuit de subgroep moet komen om tot resultaten te komen. Subgroep heeft het stuk <Rapportage Subcommissie Externe Veiligheid 250705> gedeeld. De beschikbare rapportage van Bosch & van Rijn laat te wensen over en is incompleet gebleken. Gesteld wordt dat de regelgeving overschreden wordt. De OAR wordt opgeroepen te overwegen om externe veiligheid als afzonderlijke toetsingsfase te positioneren binnen het vergunningstraject, gezien de kritische risico's en hardwettelijke kaders. Bosch & van Rijn levert nog een herziene versie van hun rapport waarin het commentaar van de subgroep/DGMR is meegenomen. In

het geval dat er daarin nog steeds regelgeving overschreden wordt wenst de subgroep een ingang bij de gemeente te hebben om duidelijkheid hierover te verschaffen. Concreet wordt hiermee bedoeld om aanwezig te zijn op het moment dat REF argumentatie geeft en advies te kunnen geven aan ambtenaren.

De Raad hanteert de nieuwe landelijke conceptnormen. Er is onduidelijkheid over welke normering als uitgangspunt genomen is in het rapport van Bosch & van Rijn. BP deelt dat er verschillende normeringen gebruikt zijn. Subgroep heeft de angst dat de veiligheid van het windpark in het geding komt als er niet aan de juiste normen voldaan wordt.

Gemeentelijk projectleider antwoordt dat die angst niet nodig is omdat uiteindelijk uit de rapporten en OFLO (onderbouwing fysieke leefomgeving) moet blijken hoe er aan de geldende conceptnormen voldaan wordt. Voor een precieze uitleg hiervan wordt naar de laatste RIB (raadsinformatiebrief) verwezen.

De wet stelt dat er aan de grenswaarden voldaan moet worden, maar dat er, in geval van juiste motivatie, van de standaardwaarden mag worden afgeweken. Er wordt dan alsnog aan de conceptnorm voldaan.

Eemland300 informeert naar hoe het staat met de juridische toetsing van het convenant. Voorzitter antwoordt dat daarvoor een advocaat wordt ingeschakeld. **ACTIE** Voorzitter benadert een advocaat.

Hinderbeleving & Gezondheid

De subgroep heeft het onderwerp geluid behandeld. REF heeft voorstellen voor dit onderwerp geformuleerd die zijn opgenomen in het conceptconvenant. Er is inzicht verkregen hoe delen van geluidsoverlast gemitigeerd kunnen worden. Subgroep heeft aanknopingspunten om het tonaal - en laagfrequent geluid risico voor omwonenden te reduceren. Dit kan echter niet gegarandeerd worden, doordat het niet zeker is welk resultaat er uit de aanbesteding komt.

Subgroep deelt dat er qua gevelbelasting uitgegaan wordt van een LAeq van 43 dB. Voorzitter deelt dat dit overeenkomt met normen gehanteerd in Windpark Horst & Telgt in Ermelo. **ACTIE** Voorzitter deelt relevante informatie van Horst & Telgt met subgroep.

BP deelt de onvrede dat er destijds in de uitvraag van de gemeente geen strengere normering gehanteerd is op het gebied van geluid.

5. Vaststellen planning tot 1 oktober 2025

<4_STROKENPLANNING>

Voor het goed kunnen doorlopen van de planning is het noodzakelijk dat alle benodigde rapporten beschikbaar zijn. Benoemd wordt dat dit voor de subgroepen Externe Veiligheid en Ecologie niet het geval is, hetgeen direct nadelige gevolgen heeft voor het kunnen vasthouden aan de planning.

Voorzitter stelt dat dit buiten het kunnen van de OAR ligt. Voorzitter stelt voor om een notitie gericht aan de gemeente hierover op te stellen.

ACTIE Voorzitter stelt reactie aan wethouder op.

Gemeente Amersfoort deelt dat wanneer er eind dit jaar geen ontwerpbesluit genomen wordt, er de kans bestaat dat het project wordt overgenomen door de provincie. Hierover is een collegebericht verschenen.

ACTIE Secretaris stuurt collegebericht naar OAR.

Voorzitter verzoekt secretaris alle documenten en convenant samen te voegen in een totaaldocument waarin beide (indien verschillend) standpunten van de OAR en REF in opgetekend zijn vóór volgende BP bijeenkomst op 25-08-'25. Dit document zal aangevuld worden in de periode tot 01-10-'25.

ACTIE Secretaris stelt document samen.

ACTIE Secretaris deelt soortgelijk document van de OAR in Olst-Wijhe met OAR.

Secretaris verzoekt OAR/subgroepen het secretariaat te voorzien van diens meest complete documentatie vóór 11-08-'25. **ACTIE** Subgroepen voorzien secretaris van documentatie.

Begeleider BP deelt de behoefte vanuit BP of het convenant zakelijker geschreven kan worden en gebruikte termen/begrippen consequent gebruikt worden in het gehele document.

Begeleider BP stelt de vraag of het gepast is om, in het kader van volledigheid, ook de wettelijke eisen in het convenant op te nemen voor de te maken bovenwettelijke afspraken. Voorzitter stelt voor om dit alleen te doen voor de punten wanneer er bewust wordt afgeweken van het wettelijk kader.

Begeleider BP informeert of er een overzicht van de wettelijke eisen beschikbaar is voor de bewoners. Dit overzicht is beschikbaar. **ACTIE** Gemeentelijk projectleider deelt overzicht met BP via secretaris.

BP stelt dat de besprekingen van de subgroepen voornamelijk procesmatig zijn, en niet over de inhoud gaan. Inhoud zal bij de volgende OAR vergadering aan bod komen. Omdat dit hoogstwaarschijnlijk tijdrovend gaat zijn, wordt voorgesteld om 18.00 uur samen te eten en aansluitend vergaderen.

6. Vaststellen verslaglegging, besluiten en actielijst

<6_Concept OAR Notulen Besluit juni 2025>

Secretaris heeft een reactie ontvangen van Gemeente Amersfoort.

Gemeente Amersfoort over pag. 5

- “Het streven is om de input op de omgeving...” vervangen door “Het streven is om de impact op de omgeving...”

Gemeente Amersfoort over pag. 5

- “Dit heeft geleiddoor de Raad.” vervangen door “Dit heeft geleid tot een nieuwe planning die is toegezegd.”

Gemeente Amersfoort over pag. 5

- “Middels inspreken via bindend advies van de Raad” vervangen door “Middels inspreken bij de gemeenteraad bij de bespreking van het bindend advies op de vergunning.”

Gemeente Amersfoort over pag. 6

- “Het opleveren van14 oktober 2025” vervangen door “De start van de terinzagelegging van de ontwerpvergunning staat gepland op 14 oktober 2025.”

Tekstvoorstellen worden goedgekeurd door de OAR.

BESLUIT Het verslag wordt na aanpassing vastgesteld.

Besluitenlijst

De besluitenlijst wordt bijgewerkt. Zie laatste pagina's van dit verslag.

Actielijst

De actielijst wordt niet besproken tijdens deze bijeenkomst.

Actiepunt 70	Afgehandeld.
Actiepunt 107	Afgehandeld.
Actiepunt 108	Afgehandeld.
Actiepunt 109	Afgehandeld.
Actiepunt 111	Blijft staan.
Actiepunt 112	Afgehandeld.
Actiepunt 113	Afgehandeld.
Actiepunt 114	Afgehandeld. ACTIE Subgroep Lokaal Eigenaarschap spreekt burenenregeling door met voorzitter.
Actiepunt 115	Afgehandeld.
Actiepunt 116	Blijft staan.
Actiepunt 117	Wordt actiepunt 130
Actiepunt 118	Blijft staan.
Actiepunt 119	Afgehandeld.
Actiepunt 120	Afgehandeld.
Actiepunt 121	Afgehandeld. Gepland op 28-10-'25
Actiepunt 122	Afgehandeld.
Actiepunt 123	Afgehandeld.
Actiepunt 124	Afgehandeld.
Actiepunt 125	Blijft staan.
Actiepunt 126	Afgehandeld.

7. Rondvraag

- BP stelt dat Wind op Isselt niet specifiek benoemd wordt in de raadsinformatiebrief. Dit blijkt wel zo te zijn.
- BP informeert of DGMR geraadpleegd mag worden voor een 2e versie van het rapport over Externe Veiligheid. **ACTIE** Gemeentelijk projectleider zoekt dit uit.
- BP vraagt wanneer de rapporten van Smit & Zn en Waterchap beschikbaar zijn. REF antwoordt dat dit respectievelijk 03-08-'25 en in week 28 zal zijn. Het rapport van Waterschap betreft een publieke versie.
- BP deelt dat leden van BP geïnteresseerd zijn informatie over Bisfenol. **ACTIE** REF deelt position paper over Bisfenol met OAR via secretaris.
- BP informeert wie het stuk moet schrijven wat gaat over handhaving in de toekomst. Voorzitter kan hier een opzet voor doen. Voorzitter noemt het voorbeeld van Echteld-Lienden en kan een notitie hier over delen. **ACTIE** Voorzitter deelt notitie over handhaving in de toekomst met OAR.
- XR-Amersfoort geeft aan het convenant van Brielse Maasdijk te willen ontvangen. **ACTIE** Voorzitter deelt convenant met XR-Amersfoort.
- Gemeente Amersfoort stelt voor om op 02-09-'25 twee subgroepen te behandelen en de andere twee subgroepen op 22-09-'25. De agendacommissie zal kort voorafgaand aan de bijeenkomst besluiten wat de invulling gaat zijn.
- BP deelt dat BP nog een keer contact heeft met een geluidsdeskundige met wie BP eerder gesproken heeft.
- XR-Amersfoort vraagt wat lokaal eigendom voor de gemeente betekent. Antwoord luidt dat de gemeente de definitie van NPRES hanteert.

8. Afsluiting

De voorzitter sluit de vergadering. De volgende vergadering staat gepland op 02-09-2025.

Besluitenlijst OAR “Wind op Isselt”

nr.	OAR	Besluit
1	13-12-23	De leden stemmen in met de afspraken die gelden voor het deelnemen aan de OAR. Er zijn geen tegenstemmen, dit wordt gezien als ‘informed consent’ m.b.t. afspraken onder agendapunt 3 van de agenda.
2	13-12-23	Er is geen bezwaar van de aanwezige leden m.b.t. het delen van hun namen in de publiekelijke verslaglegging
3	13-12-23	Verslagen worden publiekelijk gedeeld. Het medium is nader te bepalen, zie actiepunt 1.
4	26-01-24	OAR Notulen Besluit en Actielijst Wind Op Isselt Amersfoort - december 2023 wordt vastgesteld met de volgende wijzigingen: - Pagina 2: <i>De raad neemt dit advies over</i> – de tekst wordt hier aangepast o.b.v. de gesproken tekst in de opname. Daarbij zal de secretaris een aantekening maken o.b.v. de opdracht voor de OAR zoals door de gemeenteraad op 10-10-2023 is vastgesteld. - Pagina 4: vereniging Eenmaal Driehonderd – de tekst wordt conform verzoek ‘Vereniging Eemland300’
5	26-01-24	Thematische indeling wordt gebruikt bij het behandelen van de verschillende onderwerpen
6	26-01-24	Volgorde van Thematische indeling OAR is vastgesteld onder beding dat de inhoud van het uitwerkingsvoorstel vanuit de gemeente hierin geen belemmeringen geeft. 1. Techniek 2. Hinderbeleving en gezondheid 3. Ecologie 4. Bestuurlijke stukken 5. Lokaal eigendom 6. Bouw en exploitatie 7. Buiten mandaat
7	20-02-24	De OAR stelt het verslag <4_20240202 CONCEPT OAR Notulen Besluit en Actielijst Wind Op Isselt Amersfoort - januari 2024 - feedback OAR-> vast.
8	20-02-24	De OAR stelt het verslag < 5_240208 OAR Notulen Besluit en Actielijst Wind Op Isselt Amersfoort - december 2023 - na redactie OAR> vast.
9	19-03-24	De OAR stelt het verslag <4_20240220 CONCEPT OAR Notulen Besluit en Actielijst Wind Op Isselt Amersfoort - februari 2024> vast.
10	16-04-2024	OAR besluit unaniem dat de voorzitter de gemeente vraagt om het vergunningsmoment zes maanden uit te stellen.
11	11-06-2024	De OAR stelt de planning <5a_20240528_Nieuwe opzet OAR WOI 2.1> vast.
12	11-06-2024	De OAR besluit om verslagen voortaan in de vorm van een gespreksverslag vast te leggen.
13	11-06-2024	De OAR stelt het verslag <7a_20240319 CONCEPT OAR reactie OAR maart 2024> vast.
14	11-06-2024	De OAR stelt het verslag < 7b_20240528 CONCEPT OAR april 2024> vast.
15	17-09-2024	In het proces van het actualiseren van de onderzoeken heeft de OAR de mogelijkheid om de ontwikkelaar te vragen naar factoren die bepalend zijn en die na de onderzoeken (zoals in het Uitwerkingsvoorstel opgenomen) wezenlijk ander zijn (geworden).
16	17-09-2024	De kennissessie op 12 november zal zich alleen richten op het thema Ecologie / Gebiedsfonds.
17	17-09-2024	Concept notulen mogen niet gedeeld worden met het BP. Ze mogen gedeeld worden wanneer ze vastgesteld zijn.
18	22-10-2024	Een extra kennissessie over de onderwerpen gebiedsfonds; omwonenden regeling; extra financiële participatie wordt ingepland.
19	22-10-2024	<5b_AANGENOMEN Amendement 2024-042A Partij voor de Die.. > en <5c_Toelichting op het aangenomen amendement Voor groene...> wordt beschikbaar gesteld voor de sprekers bij de kennissessie Ecologie.
20	22-10-2024	Vragen Ecologie voor de kennissessie worden vastgesteld.

21	22-10-2024	De kennissessie Externe Veiligheid wordt verplaatst naar januari. Kennissessie gebiedsfonds; omwonenden regeling; extra financiële participatie wordt gepland in december.
22	22-10-2024	Vragen Externe Veiligheid voor de kennissessie worden vastgesteld.
23	22-10-2024	De OAR stelt het verslag < 8_Concept OAR Notulen Besluit en Actielijst september 2024> vast.
24	26-11-2024	Agendapunt besluitvorming Lokaal Eigendom wordt aangepast naar oordeelsvormend Lokaal Eigendom voor de vergadering op 13-01-2025.
25	26-11-2024	Een vervolgsessie Ecologie, indien tegenlezer beschikbaar, wordt ingepland
26	26-11-2024	De OAR stelt het verslag < 8_Concept OAR Notulen Besluiten en Actielijst ... oktober 2024> vast.
27	13-01-2025	De OAR stemt in met de samenstelling van de subgroepen.
28	13-01-2025	De OAR gaat akkoord met DGMR als tegenpartij voor het onderwerp Externe Veiligheid
29	13-01-2025	Kennismaking met de ontwikkelaar wordt ingepland op 04-02-2025
30	13-01-2025	De OAR stelt het verslag < 8_Concept OAR Notulen Besluit en Actielijst november 2024> vast.
31	18-02-2025	Ontwikkelaar heeft de verantwoordelijkheid om aan de OAR terug te koppelen met welke omwonenden/ potentiële energieafnemers zij in contact zijn (geweest).
32	18-02-2025	Ontwikkelaar geeft toestemming aan expert (DGMR) met op de achtergrond subgroep om mee te kijken bij relevante onderdelen van het MER-onderzoek.
33	18-02-2025	De OAR stelt het verslag < 6_Concept OAR Notulen Besluit en Actielijst januari 2025> vast.
34	24-03-2025	De OAR zet haar werkzaamheden voort zoals al het geval is, maar heeft niet de verwachting dat deze voor 1 juli afgerond zijn. De OAR wil de zorgvuldigheid niet opofferen om de deadline te halen.
35	24-03-2025	De OAR stelt het verslag < 6_Concept OAR Notulen Besluit en Actielijst februari 2025 - aangepast> vast.
36	06-05-2025	De kennissessie op 20-05-2025 zal gaan over de onderwerpen lokaal eigendom & externe veiligheid.
37	06-05-2025	REF formuleert de teksten over wensen/afspraken. Subgroepen hebben wel de mogelijkheid om zelf tekst aan te leveren.
38	06-05-2025	De OAR stelt het verslag < 9_Concept OAR Notulen Besluit en Actielijst maart 2025> vast.
39	02-06-2025	De OAR stelt het verslag <6_Concept OAR Notulen... 2025 na feedback> vast.
40	08-07-2025	De OAR stelt vast dat de kwaliteit van het Rapport van Waardenburg mbt Ecologie in de huidige versie als onvoldoende wordt beschouwd. Het ontbreken van gegevens zorgt voor stagnatie bij de inhoudelijke besprekingen binnen de subgroep.
41	08-07-2025	De OAR stelt het verslag <6_Concept OAR Notulen Besluit juni 2025> vast.

Actielijst OAR “Wind op Isselt”

nr.	OAR	Wat	Wie	Status	Def. Afspraak
111	20250602.4.1	Input delen met subgroepen zodat deze kan worden meegenomen in de gesprekken met REF	OAR		
116	20250602.4.6	Samenstelling coöperatie en onbeantwoorde vragen hierover uitwerken	Samen Energie Amersfoort		
118	20250602.4.8	Proces in relatie tot het convenant en indienen bij de provincie voor het thema Ecologie delen	REF		
125	20250602.5.7	Eventuele wensen extra begeleiding gefaciliteerd door Gemeente Amersfoort naar secretaris sturen.	OAR		
127	20250708.4.1	Voorzitter op hoogte stellen uitkomsten vervolgoverleg van 10-07-'25	Subgroep Lokaal Eigenaarschap		
128	20250708.4.2	Binnen de gemeente delen dat er op inhoud vertraging kan ontstaan doordat DEA later dan gepland en gevraagd de gewenste informatie gaat delen of heeft gedeeld.	Gemeente Amersfoort		
129	20250708.4.3	Vragen BP beantwoorden	REF		
130	20250708.4.4	Contact opnemen met NMU over tekstvoorstel gebiedbescherming/convenant	Voorzitter		
131	20250708.4.5	Laatste versie natuurtoets delen met subgroep via secretaris	REF		
132	20250708.4.6	Advocaat benaderen voor juridische toetsing convenant	Voorzitter		
133	20250708.4.7	Relevante informatie met subgroep Hinderbeleving delen over geluid van Horst & Telgt	Voorzitter		
134	20250708.5.1	Notitie opstellen reden vertraging OAR (rapporten ontbreken)	Voorzitter		
135	20250708.5.2	Collegebericht mogelijke overname door provincie met OAR delen	Secretaris		
136	20250708.5.3	Totaaldocument samenstellen: documenten; convenant; standpunten OAR & REF	Secretaris		
137	20250708.5.4	Soortgelijk totaaldocument OAR Olst-Wijhe met OAR delen	Secretaris		
138	20250708.5.5	Secretaris voorzien van meest complete documentatie t.b.v. opstellen totaaldocument	Subgroepen		
139	20250708.5.6	Overzicht wettelijke eisen met BP delen via secretaris	Gemeentelijk projectleider		
140	20250708.6.1	Burenregeling doorspreken met voorzitter	Subgroep Lokaal Eigenaarschap		
141	20250708.7.1	Uitzoeken of DGMR geraadpleegd mag worden voor 2e versie rapport Externe Veiligheid	Gemeentelijk projectleider		
142	20250708.7.2	Position paper over Bisfenol met OAR delen via secretaris	REF		

143	20250708.7.3	notitie over handhaving in de toekomst met OAR delen	Voorzitter		
144	20250708.7.4	Convenant Brielse Maasdijk delen met XR-Amersfoort.	Voorzitter		

VASTGESTELD